
Zápis ze zasedání školské rady 
14. 10. 2021 
 
Přítomni:  
Mgr. Pavla Tlolková 
Mgr. Martin Kotek 
doc. PhDr. Petr Kutáč, Ph.D.  
Martin Hlaváč  
doc. Ing. Petr Beremlijski, Ph.D. 
RNDr. Jan Veřmiřovský, Ph.D.   
 
Školská rada se sešla v plném počtu. 
 
Program: 

1. Volba místopředsedy školské rady, zvolen Mgr. Martin Kotek 
2. Projednání a schválení výroční zprávy za školní rok 2020/2021 

Výroční zpráva byla jednomyslně schválena všemi členy školské rady po projednání 
připomínek a drobných formálních úpravách. 

3. Projednání změn ve školním řádu týkajících se omlouvání absence. Nově bude možné 
omlouvat absenci i prostřednictvím systému Bakalář. 
Uvedené doplnění školního řádu bylo jednomyslně schváleno. 

4. Projednání změn ve školním vzdělávacím programu pro nižší stupeň gymnázia. Provedeny 
drobné úpravy v jednotlivých předmětech, větší v kapitole informatika, kde dochází ke změně 
RVP s účinností nejpozději od 1. 9. 2023. Na našem gymnáziu změny budou platné už od 
tohoto školního roku. 
Změny v ŠVP pro nižší stupeň gymnázia byly projednány, vznesené doplňující dotazy byly 
zodpovězeny ředitelkou gymnázia. Členové školské rady změny v ŠVP jednomyslně schválili. 

5. Diskuse, připomínky 
Ze strany rodičů byl ústy pana Martina Hlaváče vyjádřen návrh na zavedení většího počtu 
sportovních kroužků, obzvláště volejbalu, kam se někteří žáci školy nemohli zapsat kvůli již 
naplněné kapacitě.     
 
 
 
      
      Pavla Tlolková, předsedkyně školské rady 


